

EÚ vyhlásenie o zhode | EU Declaration of Conformity | EU-Konformitätserklärung

SK Týmto s plnou zodpovednosťou vyhlasujeme, že výrobok, ktorého sa toto vyhlásenie týka, spĺňa požiadavky nižšie uvedených smerníc. Nižšie popísaný predmet vyhlásenia je v zhode s príslušnými harmonizačnými právnymi predpismi Únie. Výrobok bol vyrobený s prihliadnutím na nižšie uvedené normy a zodpovedá uvedeným usmerneniam.

EN We hereby declare under our sole responsibility that the product to which this declaration relates complies with the directives listed below. The product complies with the relevant Union harmonization legislation. The product was manufactured by applying the standards below and corresponds to the directives mentioned.

DE Wir erklären hiermit unter alleiniger Verantwortung, dass das Produkt, auf das sich diese Erklärung bezieht, mit den nachstehenden Richtlinien übereinstimmt. Das Produkt erfüllt die einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union. Das Produkt wurde unter Berücksichtigung untenstehender Normen gefertigt und entspricht den genannten Richtlinien.

TYPE REF

Typ | Type | Typ

CXB 15K5NM
CXB 30K10NM
CXB 3K1NM
CXB 6K2NM

SN

Sériové číslo | Serial no. | Seriennr.

XXXXXXXXXX

Označenie CE CE mark applied CE Kennzeichnung	Smernica EÚ EU directive EU-Richtlinie	Normy Standards Normen	Schválenia typu Type approvals Bauartzulassungen
	2011/65/EU (RoHS) <i>OJ L 174, 1.7.2011, p. 88-110</i>	EN 63000:2018	
	2014/30/EU (EMC) <i>OJ L 96, 29.3.2014, p. 79-106</i>	EN 61000-3-3:2013 EN 61326-1:2013	
M23 0122¹⁾	2014/31/EU (NAWI) <i>OJ L 96, 29.3.2014, p. 107-148</i>	EN 45501:2015	T8439 ²⁾
	2014/35/EU (LVD) <i>OJ L 96, 29.3.2014, p. 357-374</i>	EN 61010-1:2010	

1) **SK** Umiestnený symbol CE označuje vyhlásenie o zhode spoločnosti KERN. Výrobok je schválený pre kategórie použitia uvedené v smernici 2014/31/EÚ par. 1 čl. 1 bod 2 (od a do f). Váhy majú metrologické označenie "M", za ktorým sú uvedené dve posledné čísla roku vyhlásenia o zhode. Sprievodným dokumentom je certifikát testovania typu v súlade so smernicou 2014/31/EÚ. Uvedená gravitačná zóna určuje miesto používania. Zmena, ktorá presahuje hodnoty pre danú oblasť, vyžaduje opätovnú legalizáciu. Poverený orgán NMI Certin BV (0122) vykonáva audity pre modul D v súlade so smernicou 2014/31/EÚ a vydal spoločnosti KERN certifikát CE-240.

EN This CE mark applied indicates declaration of conformity by KERN; approved for categories of use as listed in 2014/31/EU, chapter 1. article 1 pt. 2 (a to f). These weighing instruments bear the metrology marking "M" followed by the last two digits of the year of the declaration of conformity. Associated there is a type examination certificate according to 2014/31/EU. The specified gravitational zone determines the place of use. A change beyond the limits of the specified area requires a new verification. The notified body "NMI Certin BV" (0122) carries out audits for module D according to directive 2014/31/EU and issued the certificate CE-240 for KERN.

DE Diese CE Kennzeichnung kennzeichnet Konformitätsbewertung durch KERN; Eignung für Anwendungsbereiche nach 2014/31/EU, Kapitel 1. Artikel 1 Pkt. 2 (a bis f). Diese Waagen tragen das Metrologiekennzeichen „M“ gefolgt von der Jahreszahl der EU-Konformitätsbewertung auf dem Gerät. Für die Waage liegt eine EU-Baumusterprüfbescheinigung nach 2014/31/EU vor. Die angegebene Gravitationszone legt den Verwendungsort fest. Ein Wechsel des Gebrauchsortes über die Grenzen des angegebenen Verwendungsbereiches hinaus macht eine erneute Prüfung erforderlich. Die benannte Stelle "NMI Certin BV" (0122) führte das Audit für Modul D gemäß Richtlinie 2014/31/EU durch und stellte das Zertifikat CE-240 für KERN aus.

2) **SK** Notifikovaný orgán "NMI Certin B.V." (0122) vykonal EÚ skúšku typu a vydal certifikát EÚ skúšky typu č. "T8439" pre KERN.

EN The notified body "NMI Certin B.V." (0122) performed the EU type examination and issued the EU type examination certificate no. "T8439" for KERN.

DE Die benannte Stelle "NMI Certin B.V." (0122) hat die EU-Baumusterprüfung durchgeführt und stellte die EU Baumusterprüfbescheinigung Nr. "T8439" für KERN aus.

g = ...		
Miesto alebo zóna: ...		
Location or zone:		
Ort oder Zone:		
Dátum Date Datum:	08.09.2023	
Miesto vystavenia:	72336 Balingen,	John Doe
Place of issue:	Germany	KERN & SOHN GmbH
Ort der Ausstellung:		
	Podpis:	Oprávněný zástupce
	Signature:	Verification officer
	Signatur:	Prüfbevollmächtigter
		
		Albert Sauter
		KERN & SOHN GmbH
		Výkonný riaditeľ
		Managing director
		Geschäftsführer